
Balleskolen   

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag 27. september 2023 (18.30-21.00)  

REFERAT  

  
      
  

Sted: Personalerummet      

Mødeleder: Linda Markussen  

Ordstyrer: Karina Bendtsen  

Dagsordensansvarlige: Linda Markussen, Karina Bendtsen i samarbejde med Martin Bork 

Sørensen  

Referent: Martin Bork Sørensen  

  

Deltagere:  

Forældrerepræsentanter: Inaluk Lynge, Karina Bendtsen, Linda Markussen, Søren  

Simonsen, Troels Lomholt, Ulrik Skousbøll Christensen  

Medarbejderrepræsentanter: Jeppe Petersen & John Togsverd  

Elevrepræsentanter: Karna Thomasen 9.y, Simone Secher 8.x  

Sekretariat/skoleledelse: Martin Bork Sørensen, Vibeke Rod, Gry Sand Bøgh  

 

Fraværende: 

Gry Sand Bøgh 

Vibeke Rod 

Simone Secher 

  

  

Dagsorden:  

  

1. Godkendelse af dagsorden  

V. Linda og Karina  

  

18.30-18.40 – 10 minutter  

  

Rundvisning i indskolingen i stedet for at afholde mødet på forskellige steder på skolen.  

Der efterlyses mere uddybning af de enkelte punkter på dagsordenen.  



Der efterlyses mere fyldestgørende referater. Der laves fortsat referater på mødet.  

  

2. Nyt fra ledelsen og elevråd  

V. Martin  

  

  

18.40-18.55 – 15 minutter  

Opsigelse i Klubben. Annie har desværre valgt at opsige sin stilling på Balleskolen. Ledelsen 

tager beslutning om genansættelse. Ledelsen bør informere 6. årgang om planerne fremad.  

  

Samtaler til IT-mand (genbesættelse) afholdt. 56 ansøgninger. 4 indkaldt til samtale. 

Kandidat udvalgt. Udmelding kommer når formalia er på plads.  

  

På bestyrelsesmødet i oktober skal skolebestyrelsen udarbejde en udtalelse til revideret 

skolestyrelsesvedtægt. Formand, næstformand og skoleleder udarbejder udkast, som 

behandles på oktober-mødet.  

  

  

Elevråd:  

Første elevrådsmøde afholdt – velkommen til de nye  

Motionsdag – elevrådet har en frugtbod, når man har motioneret.   

    

  

  

  

  

  

3. Budgetopfølgning og foreløbig info om økonomi 2024  

V. Martin  

  

18.55-19.25  

  

Martin giver en orientering om økonomien pt. og forklaring på årsagen til at 

økonomien pt. ser anderledes ud end før ferien.  

  

Martin giver en foreløbig orientering om økonomi 2024. Bemærk dette er foreløbigt, 

da budget 2024 ikke er endeligt godkendt politisk.  

  



Flere årsager har påvirket skolens økonomi positivt hen over sommeren:  

- En medarbejder stoppede tidligere op til ferien end noteret  

- Barselsrefusion højere end forventet  

- Ferierefusion   

- Barsel uden løn startede tidligere end noteret  

- Mindre forbrug af overtidsbetaling ifm. afgangsprøver end forventet  

- Buffer til udbetaling af feriepenge ikke anvendt  

- Mindreforbrug på vikarkonto i fritidsdel  

- Mindre langtidssygdom end kalkuleret  

  

Der ønskes til fremtidige budgetopfølgninger:  

- Dybere indblik i budget på hovedpostniveau  

- Forbrugsprocent  

  

Bestyrelsen dagsordensætter det økonomisk råderum 2023 på næstkommende 

bestyrelsesmøde. Forslag til anvendelse sendes til formand senest 14 dage inden næste 

møde (26/10-23).  

Martin gør det klart, at et eventuelt overskud i 2023 ville have positiv indvirkning på et 

eventuelt underskud i 2024.  

  

4. Planlægning af suppleringsvalg og dialogmøde  

V. Linda og Karina  

  

19.25-19.55  

  

Planlægning af indhold og form på dialogmøde. Oplæg ved Linda. 

Aftale om deltagelse fra bestyrelsen ud over Linda og Martin.  

  

Suppleringsvalg og dialogmøde afholdes 30/10-23 kl. 19.00  

  

Deltagere fra bestyrelsen:  

- Linda  

- Søren  

- Karina  

- Inaluk  

- Ulrik   

- Martin  

  



Formål med dialogmøde:  

- Mød din bestyrelse  

- Forældredebat – drøftelse af den gode skole. Hvordan gør vi en god skole bedre?  

- Formandens uddrag af Årsberetningen  

- Skolelederen præsenterer sig selv og eget syn på skolelederjobbet på Balleskolen  

  

Martin arrangerer valghandlingen.  

Martin skriver udkast til invitation og aftaler med Linda.  

  

Pause 19.55-20.05  

  

5. Rundvisning  

20.05-20.25  

  

Vi går i indskolingen og SFO og ser på lokaleløsning for nuværende 0. årgang.  

Rundvisning i indskoling og SFO.  

Spørgsmål til nuværende 1. klasses team: Opleves nuværende lokaler anderledes end 

tidligere lokaler – visuelt, støjmæssigt mm.  

Bestyrelsen fik indblik i kompleksiteten i 4 klasser pr. årgang.  

  

6. Elevtal på Balleskolen og elevtalsprognose, herunder potentielle 

lokaleudfordringer  

V. Martin  

20.25-20.45  

  

Orientering om situationen pt. og de foreløbige tal, der foreligger i prognosen.  

  

Drøftelse af hvordan bestyrelsen kan indgå i arbejdet med synliggørelse af 

problematikken og samtidig fastholdelse af fokus på Balleskolens unikke 

organisering (åbent plan).  

  

I elevtalsprognosen tegner der sig et billede af samlet elevtilvækst over de kommende år.   

  

Det foreslås at invitere skolechef Thomas Born Schmidt til et bestyrelsesmøde, hvor der 

sættes fokus på Balleskolens kommende pladsproblemer.  

Efterfølgende kan det politiske niveau kontaktes.  

  

Martin undersøger nuværende elevtal på Balleskolen og føjer det ind i referatet.  



Martin undersøger de aktuelle elevtalsforventninger til kommende 0. årgang og føjer det ind 

i referatet.  

  

  

7. Forældrehenvendelser  

V. Linda og Karina  

  

Ingen officielle henvendelser.  

  

Er der henvendelser, skal de deles med bestyrelsen og behandles på næste møde.  

  

Er der forældrehenvendelser til bestyrelsen, må der altid henvises til skolelederen.  

  

8. Punkter til næste møde  

V. Linda  

  

Økonomisk råderum i 2023 til drøftelse i oktober  

Gennemgang og behandling af udtalelse, revideret skolestyrelsesvedtægt  

Til orientering på et komme møde: Ønskelisten fra elevrådet  

Årshjul for skolebestyrelsen  

Ferieplan SFO  

Orientering/Forberedelse af DSFU   

Hvad er en multibane,   

Ungezonen  

Principiel drøftelse af skolebestyrelsesarbejdet på Balleskolen  

Elevfrafald på skolen  

Trivslen og trivselsindsats på Balleskolen, opsummering af tiltag og indsatser  

Forældretilfredshedsundersøgelse – i foråret  

  

  

Til et kommende møde: Grundig og principiel drøftelse af klubtilbud på Balleskolen  

  

  

  


